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På dagsorden Til referat 

Godkendelse af   

sidste referat 

- Godkendt 

Diverse nyt - Møde i grundvandssamarbejde i Fårvang: De færreste er i 
gang med at lave opkrævninger på vandbeskyttelse, men det 
er vi i gang med.  

- Årligt vandværksmøde i Silkeborg i september: Nørreskovlund 
kommer med indlæg om kommunens krav til nye boringer: 
Svendborg har kørt en lignende strategi, men viser sig at være 
baseret på usikre/ekstremt konservative data.  

- Vi må forvente krav til en beredskabsplan, da Brand og 
Redning ikke må fragte vand til levnedsmiddel. Anders 
undersøger muligheder.  

- KroTour 2024: Om Digitale Løsninger. Flere af vores 
samarbejdspartnere er til stede, så vi deltager.  

Offentlig adgang 
til analysetal og 
referater 

- Er tæt på at være klar.  

Solcelleanlæg - Vi har fået tilbud på anlæg. Tilbuddet siger, at det kan dække 
50% af vores elforbrug. Pris inkl. Batteri: 188.000 kr.  

Tilslutning af 
Tovstrup St. 

- Tovstrup St. er i gang med at lukke det sidste ned med 
banken; derefter overføres penge til vores konto.  

Drift - Blue Control kommer i næste uge og opgraderer systemet. 
Bl.a. skal øst-strengen deles op, så vi kan se Sorring øst, 
Toustrup og Toustrup St’s forbrug særskilt.  

- Elektriker er også bestilt til diverse.  
- Vi har haft et par graveuheld mens Karsten var på ferie: 

erfaringen er at det kunne være godt med reparationssæt 
klart på Vandværket.  

Den nye boring - Der kunne være mulighed for at få vand fra Mollerup 
Vandværk frem for at lave en helt ny boring. Anders er i dialog 
om dette. Vi venter med at gå videre med evt. ny boring, indtil 
denne mulighed er afklaret.  

Sorring 
Friplejehjem 

- Er Friplejehjemmet en forening eller et selskab? Det er 
afgørende at have styr på, før vi kan fastsætte 
tilslutningsbidrag. Danske Vandværkers jurister fremfører 
også, at der er tale om 30 boligenheder og ikke en enkel 
tilslutning. En evt. særaftale skal aftales med og godkendes af 
Silkeborg Kommune.  
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Økonomi - Tovstrup har endnu ikke gjort kassen op. Det betyder ikke 
noget for os, men kunne være godt at få afsluttet. Anders 
spørger til det igen.  

- Vi binder opsparingen yderligere 3 måneder.  

Evt.  - Lokalrådet er i gang med at lave nye vandreruter og spørger 
om det er ok, at sætte en QR-kode op ved Vandværket med 
div. info? Ja, det er ok.  

Nyt møde 23/9-2024 

 


